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Jaarverslag Dorpsbelang Burdaard – Jislum e.o. 

2023 

 

 

 

Inleiding 

In dit jaarverslag geven wij een overzicht van de onderwerpen die in 2023 op de bestuurstafel van 

dorpsbelang zijn besproken. Naast de reguliere vergaderingen van het bestuur zijn de 

bestuursleden ook aanwezig geweest bij diverse overleggen met de  gemeente en andere partijen. 

Dorpsbelang heeft ten doel de belangen van Burdaard en Jislum en die van haar inwoners te 

behartigen in de meest brede zin van het woord. In dit jaarverslag kunt u lezen hoe dorpsbelang 

dit vorm en inhoud heeft gegeven. 

Jaarvergadering 

De jaarvergadering is een jaarlijks terugkerende activiteit die in 2023 op 14 april in MFC “It 

Spektrum” is gehouden. Ca. 30 leden waren bij de vergadering. Van de vergadering zijn notulen 

gemaakt, die te vinden zijn op de website van Burdaard (burdaard.com). Ook de algemene 

presentatie van die avond is hier te vinden. Naast de vaste onderwerpen Financiën, 

skieppekoptrofee en actuele onderwerpen werd in het bijzonder stilgestaan bij een voorstel voor 

contributie verhoging en een toelichting van Anton van den Beukel op de ontwikkelingen van het 

MFC 

Bestuurswisseling 

In 2023  heeft Wim van Blotenburg zijn termijn als bestuurslid van dorpsbelang voltooid. In de 

jaarvergadering is even stilgestaan bij zijn afscheid met een bosje bloemen en een klein cadeautje. 

Wim bedankt voor je inzet voor dorpsbelang! 

In de jaarvergadering zijn Pier Meindertsma en Christina Ytsma toegetreden tot het bestuur. Sophia 

van Loon is in november als aspirant-lid toegetreden tot het bestuur. Haar formele benoeming 

vindt plaats in de jaarvergadering van 2024.  Het bestuur bestaat in 2023 uit: Voorzitter Jaap 

Hiemstra, secretaris Bert Piekstra, ledenadministratie en jeugdzaken Liza Reitsma, penningmeester 

Pier Meindertsma, communicatie door Jelmer Schaaf, notulist Anna Maria Paulusma, 

ondernemerszaken Christina Ytsma en aspirant lid Sophia van Loon. 

Dorpsbelang is altijd op zoek naar dorpsgenoten die willen meedenken over de onderwerpen die 

in het dorp spelen. Je hoeft niet altijd tot het bestuur toe te treden. Ook voor tijdelijke projecten 

zoeken we meedenkers en meedoeners.  
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Webcam 

Tijdens de vorige jaarvergadering is de aanwezigen gevraag of de webcam op het brughokje in het 

dorp onze aandacht moet krijgen. De webcam werkt al een behoorlijke periode niet meer en is aan 

vervanging toe. Hier is tijdens de jaarvergadering positief op gereageerd. Als opvolging hierop 

heeft Dorpsbelang heeft via een enquête onderzocht of de webcam moet worden vervangen. Uit 

de reacties kwam als gemene deler naar voren, dat een camera inbreuk doet op de privacy van 

omwonenden. Dorpsbelang heeft daarop besloten zich niet in te zetten voor een nieuwe 

webcamera. 

Nieuwe dorps website 

De huidige dorpswebsite www.burdaard.nl is inmiddels al wat jaartjes oud en is eigenlijk inmiddels 

wel toe aan een opfrisbeurt. We hadden als Dorpsbelang daarom het plan om een nieuwe website 

te laten ontwikkelen en de website nieuw leven in te blazen. Deze website moest weer een centrale 

informatiebron worden voor, door en over het dorp, vergelijkbaar met www.hallumonline.nl. 

Belangrijk hierbij was wel dat de website ook eenmalig moest worden gevuld met alle nodige 

teksten en informatie, maar misschien nog belangijker, frequent nieuwe informatie erbij zoals 

nieuwberichten. Helaas hebben zich onvoldoende vrijwilligers gemeld welke zich wel zouden willen 

inzetten om een rol op zich te nemen om de nieuwe website te vullen en nieuwe content bij te 

plaatsen. Omdat dit een te grote druk legt op het Dorpsbelang, hebben we (voor nu) de keuze 

gemaakt hier niet mee verder te gaan. We zijn bang dat we dan een grote (financiële) investering 

doen en vervolgens erg veel werk met zich meebrengt voor het bestuur van Dorpsbelang zelf, 

waarbij je niet weet of ook opvolgers dit willen of gaan doorzetten. Voor nu blijft de huidige website 

daarom onveranderd. Voor Dorpsbelang zelf hebben we echter www.burdaard.com in het leven 

geroepen om alle Dorpsbelang gerelateerde informatie gemakkelijk en overzichtelijk te kunnen 

delen. 

Stankoverlast van de waterzuivering 

Het waterschap heeft in 2023 aangegeven dat zij maatregelen gaat uitvoeren om de stankoverlast 

van de rioolzuivering op te lossen. Door het slib van de zuivering sneller af te voeren is al 

verbetering opgetreden. Dit is een tijdelijke maatregel. De uitvoering van de structurele 

maatregelen vraagt de nodige voorbereiding, omdat er ook andere aanpassingen aan de zuivering 

moeten plaatsvinden. 

Speeltuincommissie 

Op verzoek van een aantal leden heeft dorpsbelang een speeltuincommissie ingesteld. De 

commissie bestaat uit Nynke Feenstra, Elisa Halbesma, Sandra de Bruin en Colinda Akkerman. De 

commissie heeft als doel om de speeltuinen aan de Obermanstrjitte en de Bourboomweg in 

Burdaard een opknapbeurt te geven. De commissie is bezig met een plan om een aantal 

speeltoestellen aan te schaffen. 

  

http://www.burdaard.nl/
http://www.hallumonline.nl/
http://www.burdaard.com/
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Verkeersveiligheid 

De verkeersveiligheid in en rondom Burdaard en Jislum is al jaren aandachtspunt voor dorpsbelang. 

In gesprekken met de wethouder Soepboer en ambtenaren van de gemeenten zijn de gevaarlijke 

plekken aan de orde geweest.  Dit heeft op enkele plekken al tot resultaten geleid 

In Burdaard is een trottoir aangelegd langs de Jislumerdijk, zodat de bewoners een veilige route 

hebben naar o.a. de school, het MFC en de rest van het dorp. Voor de Jislumerdijk en ook de 

Hoofdweg leven er ook nog ideeën bij dorpsbelang. Het maken van een nieuwe wegenplan staat 

op het verlanglijstje van dorpsbelang. Dit is ook bij de gemeente op tafel gelegd.  Voor we hiermee 

aan de slag gaan overleggen we dat met de betrokken bewoners. 

Op de kruising Dokkumerstraatweg Kolkhuizerweg is in december 2023 een ovonde gerealiseerd. 

In de ovonde is een fietspad opgenomen, zodat een veiliger oversteek mogelijk is. De ovonde krijgt 

een kunstwerk, zie hieronder  

Ook de Kruising Iedyk en Wanswerterdyk is onder de aandacht gebracht. Op deze kruising 

gebeuren met enige regelmaat botsingen: in 2022 zelfs met een dodelijk slachtoffer tot gevolg. De 

gemeente heeft aangegeven dat deze kruising wordt aangepakt in het kader van de nieuwe 

rondweg om Wânswert. 

Kunstwerk Ovonde 

In de jaarvergadering is een oproep 

gedaan om ideeën bij dorpsbelang aan te 

leveren voor een kunstwerk op de 

nieuwe ovonde. We hebben enkele 

creatieve schetsen ontvangen. 

Burdaarders staan bekend als 

Skieppekoppen en dat is een 

terugkerend thema in de ontwerpen. We 

hebben Sipke Broersma  gevraagd om op 

basis van deze schetsen een ontwerp te 

maken. Sipke heeft naaststaand ontwerp gemaakt en dat is met enthousiasme ontvangen in 

dorpsbelang. Het ontwerp bestaat uit 5 schapen en lammetjes van cortenstaal. De schapen komen 

aan beide zijden van het fietspad op de ovonde te staan  

 

Bezoek Royal Canadian Dragoons  

Op 15 april heeft een delegatie van de Royal Canadian Dragoons een bezoek gebracht aan Burdaard. 

Burdaard en omstreken zijn in de 2de Wereldoorlog bevrijd door de Dragoons, waarbij soldaat 

William Thomas Buddell in Burdaard is gesneuveld. De dragoons zijn in het MFC ontvangen door 

burgemeester Kramer. Sijbren van der Velde heeft daarna de dragoons door het dorp naar het 

monument gebracht waar stil is gestaan bij de gevallenen. Bij de kranslegging waren 

vertegenwoordigers van de gemeenten, de Nederlandse landmacht, dorpsbelang en de 

oranjecommissie aanwezig.  
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Bijdrage Delta en Caiway 

Dorpsbelang heeft eind 2023 een bedrag van € 1900 ontvangen van glasvezel aanbieders Delta en 

Caiway. Dorpsbelang heeft de communicatie rondom de glasvezelaanleg ondersteund en heeft 

voor iedereen die zich via dorpsbelang aanmeldde een bedrag van € 50 ontvangen. Ook de 

voetbalvereniging heeft de actie ondersteund en een bedrag ontvangen. 

Woningbouw 

Op het vlak van de woningbouw is er in 2023 weinig nieuws gebeurd. De gemeente heeft ons 

verteld dat we voor eind 2024 meer duidelijkheid krijgen over de mogelijkheden van woningbouw 

in Burdaard.  De besluitvorming omtrent de toekomst van het MFC kan daar ook een rol in spelen. 

Skieppekoptrofee 

In 2023 is de skieppekoptrofee uitgereikt aan Evert en 
Ingrid van der Sluijs. De trofee wordt elk uitgereikt aan 
vrijwilligers/dorpsbewoners die zich inspannen voor het 
welzijn van het dorp en haar bewoners. Evert en Ingrid 
zetten zich in voor heel veel zaken in Burdaard. Ze zijn 
samen veel te vinden achter de bar van het MFC, Ingrid 
draait de seniorenmiddag, Evert doet veel klussen, heeft 
geholpen bij de verbouw van de Alfinzaal. Evert zit 
daarnaast in de ijsbaancommissie en heeft geholpen bij de 
bouw van het nieuwe hokje en het vervangen van de 
lichtmasten.  
Zij ontvangen onder groot applaus de trofee en een mooie 
bos bloemen van Liza. 
Beiden hangen inmiddels met de trofee op ‘the wall of 

fame’ in het MFC.  

 

Vakantiepark Burdaard 

In 2023 is gestart met de bouw de recreatiebungalows. Eind 2023 staan er inmiddels 6. We blijven 

de ontwikkelingen volgen en we proberen zoveel mogelijk op de hoogte te blijven van de plannen 

en planning omtrent het vakantiepark. 

Dodenherdenking 

Vanaf het MFC is in stille tocht naar het monument gelopen. Klokslag 8 uur is 2 minuten stilte in 

acht genomen. Concordia speelde daarna de Taptoe. Raadslid Dirk Kooistra heeft daarna op 

verzoek van Dorpsbelang een toespraak gehouden. Er zijn kransen en bloemstukken gelegd door 

dorpsbelang en de oranjecommissie en namens de gemeente door Dirk Kooistra. Diverse 

dorpsbewoners en familie van de slachtoffers hebben daarna ook bloemen gelegd bij het 

monument.  

Het wapen van Burdaard en Jislum 

In juni zijn we benaderd door de heer Terluin van de Rie for Fryske Heraldyk. Veel dorpen in Fryslân 

hebben een eigen wapen en de heer Terluin vroeg ons of wij daar ook belangstelling voor hebben. 

De heer Terluin is op gesprek geweest en heeft ontwerpen laten zien voor de wapens voor 

Burdaard en Jislum. In 2024 worden de wapens voorgelegd aan de leden in de ledenvergadering. 
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Informatiebord Concordia 

Dorpsbelang is al in 2021 benaderd door Auke Spijksma, 

Jan Pieter Meindertsma en Sijbren van der Velde met de 

vraag of een herinneringsbord geplaatst kon worden bij 

de toegangspaal bij de voormalige zuivelfabriek 

Concordia. De paal aan de Concordiastrjitte is de enige 

herinnering aan de zuivelfabriek. De fabriek heeft een 

belangrijke rol  gespeeld in de ontwikkeling van het dorp 

en de aangesloten boerenbedrijven. Dorpsbelang heeft 

het initiatief opgepakt en dat heeft er toe geleid dat op 

10  juni 2023 het informatiebord kon worden onthuld. 

Jan Pieter Meindertsma heeft als nazaat van de eerste 

fabrieksdirecteur een toespraak gehouden en het bord 

onthuld. 

 

Oud en Nieuw 

De organisatie van de jaarwisseling van 2023 naar 2024 was in handen van de carbidploeg en Harry 

van “De witte Olifant”. Dorpsbelang heeft de festiviteiten ondersteund door een bijdrage van € 

2650 via een subsidie van de gemeente. Het was een geslaagd feest: complimenten aan de 

carbidploeg en Harry. 

MFC It Spektrum 

Het zal geen verrassing zijn dat MFC It Spektrum ook weer veel tijd en aandacht heeft gevraagd 

van ons bestuur. Tijdens de jaarvergadering afgelopen jaar is het onderwerp ook uitgebreid 

besproken en heeft Anton van den Beukel doormiddel van een videoverbinding de aanwezigen 

kunnen informeren over de stand van zaken. Er is sinds die periode veel werk verzet door de 

‘Projectgroep met betrekking tot het behouden van de basisvoorzieningen in/voor Burdaard-Jislum 

e.o.’ een hele mond vol, maar de naam geeft goed weer wat het doel van deze projectgroep bevat. 

Het hoofddoel van deze groep dorpsbewoners is namelijk het behoud en in stand houden van de 

belangrijkste voorzieningen welke als basisvoorziening gezien worden en noodzakelijk zijn voor de 

leefbaarheid Burdaard-Jislum e.o.. De projectgroep is ontstaan vanuit de stuurgroep met nagenoeg 

dezelfde naam. 

Helaas is het allemaal geen eenvoudige zaak, de planning waar naartoe werd gewerkt was voorjaar 

2023 om de richting (één van de beschikbare scenario’s ) met elkaar te bepalen. Vanaf hier kan dan 

verder worden onderzocht of dit een haalbare oplossing kan zijn. Nadat er meerdere scenario’s zijn 

bekeken en berekend, is de projectgroep tot de conclusie gekomen dat volledige sloop en 

nieuwbouw de gewenste richting blijkt te zijn. Gedeeltelijke sloop leek in eerste instantie de meest 

voor de hand liggende oplossing, maar er is gebleken dat ook in het meest extreme sloopscenario 

nog steeds een jaarlijks verlies overblijft voor MFC It Spektrum. Hiermee blijf je dus nog de komende 

decennia afhankelijk van een jaarlijkse bijdrage vanuit de gemeente. Een scenario wat voor de 

projectgroep als ongewenst en niet realistisch wordt geacht. Er is daarom door de projectgroep 

gekozen voor de meest extreme variant. Dan hebben we het over volledige sloop en nieuwbouw 

van een kleinschalig MFC. In opdracht van de projectgroep is daarvoor een eerste ontwerp 

geschetst door een architect en na diverse schetsen heeft dit geleid tot een finale schets wat als 

basis kwam te staan voor een eventueel alternatief MFC voor Burdaard om zou de bouwkosten en 



6 
 

een toekomstige exploitatie te kunnen berekenen. Deze tekening is tezamen met een uitleg en 

presentatie toegelicht op een raadsvergadering in het gemeentehuis eind 2023. Daarnaast is deze 

richting door verschillende leden van de projectgroep toegelicht door gebruik te maken van de 

mogelijkheid in te spreken tijdens de raadsvergadering. Begin 2024 zal dit plan verder door de 

projectgroep worden uitgewerkt om toe te werken richting een definitief advies richting het 

college. 

Ledenwerving 

Elk jaar in november gaat dorpsbelang bij nieuwe inwoners langs de deur om te vragen of zij lid 

willen worden van dorpsbelang. Informatie over nieuwe bewoners krijgen we onder andere van de 

doarpsomtinkers. Ook dit jaar hebben wij weer een aantal nieuwe leden mogen verwelkomen. Het 

totaal aantal leden eind 2023 bedraagt 435, dit zijn er weer iets meer dan vorig jaar, waar de teller 

aan het eind van het jaar op 412 stond. De meeste leden betalen hun contributie via de 

automatische incasso.  Deze wijze van betalen heeft ook de voorkeur van dorpsbelang. 

Communicatie 

Dorpsbelang probeert haar leden op de hoogte te houden van ontwikkelingen die spelen in het 

dorp. Voor actuele ontwikkelingen plaatsen we elke maand een artikel in de Brege. Ook op 

facebook en onze website Burdaard.com kunt u ons vinden.  

Wij zijn ook benieuwd naar ideeën die leven in het dorp. Heeft u een vraag of idee voor 

dorpsbelang. Stuur een mail naar doarpsbelang@burdaard.com of kom langs op de vergadering 

van dorpsbelang elke 2de dinsdag van de maand vanaf 19:30 uur (behalve augustus) in het MFC in 

de Alfin zaal.  

mailto:doarpsbelang@burdaard.com

